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For further questions, please contact info@cane-line.com or visit Cane-line.com

Material, maintenance, cleaning & storing

Solution dyed polyester / Cane-line Virtue

Material

Maintenance & cleaning

Storing

Variants

Solution dyed polyester/Cane-line Virtue is a 100% solution dyed fibre material, which, due to the special manufacturing  
process, means that the colour permeates the entire fibre. The fabric has a superior colour fastness, making it fade resistant.
The colour is extremely uniform, and the fabric is both UV resistant and water repellent, as well as resistant to powdery  
mildew. The fabric ventilates effectively, repelling condensation and moisture. It feels slightly softer than Olefin fabric.

In case of stains, we recommend pre-treating the fabric by washing it in warm water with a powerful detergent (e.g. Tide, 
Persil, Vanish). The fabric can then be washed at 30 degrees and subsequently air dried.
It is very important to check the fabric for stains and treat the specific stain before washing, as heat can set the stain, making it 
difficult to remove. High temperatures in the washing machine or a tumble dryer can cause the fibres to melt together, shrink 
or become misshapen. Water that is too hot can create permanent creases during the spin cycle.
THE FABRIC MUST NOT BE CHEMICALLY CLEANED!

We recommend using a cover out of season. However, we recommend covering it with a parasol cover during the winter or 
prolonged periods when not in use. Be aware of the importance of “lifting” the cover every so often to allow the air to circulate 
and remove any condensation.

Taupe 
(Y507)

Light grey 
(Y506)

Anthracite
(Y505)

Dusty white 
(Y504)



Solution dyed polyester / Cane-line Virtue
Materiale, vedligeholdelse, rengøring og opbevaring

Skulle du have yderligere spørgsmål, kontakt da venligst service@cane-line.com eller besøg Cane-line.com

Material

Vedligeholdelse & rengøring

Opbevaring

Varianter

Solution dyed polyester/Cane-line Virtue er et 100% solution dyed fiber materiale, som grundet den særlige  
fremstillingsproces, betyder, at farven går hele vejen gennem fiberen. Stoffet har en overlegen farvefasthed, hvilket gør det 
modstandsdygtigt over for at falme. Samtidig er farven meget ensartet og stoffet er UV resistent og vandafvisende, samt 
modstandsdygtig overfor meldug. Stoffet ventilerer godt og sikrer en modstand mod kondens og fugt.

I tilfælde af pletter anbefales det at forbehandle stoffet ved at forvaske i varmt vand med et kraftigt rengøringsmiddel (fx Tide, 
Persil, Vanish). Efterfølgende kan stoffet vaskes ved 30 grader og efter vask anbefales det at lade stoffet lufttørre.
Det er meget vigtigt at kontrollere stoffet for pletter og behandle den specifikke plet før vask, fordi varme kan hærde pletten 
og gøre denne vanskelig at fjerne. Høje temperaturer i vaskemaskinen eller en tørretumbler kan få fibrene til at smelte sam-
men, krympe eller deformere. For varmt vand kan skabe permanente rynker under spincyklussen.
STOFFET MÅ KKE KEMISK RENSES!

Vi anbefaler at anvende et cover uden for sæsonen.

Taupe 
(Y507)

Light grey 
(Y506)

Anthracite
(Y505)

Dusty white 
(Y504)



Bei weiteren Fragen wenden Sie sich bitte an unseren Kundendienst unter info@cane-line.com.

Solution dyed polyester / Cane-line Virtue
Material, Instandhaltung, Reinigung & Aufbewahrung

Instandhaltung & Reinigung

Aufbewahrung

Material
Solution dyed Polyester/Cane-line Virtue ist ein 100 % durchgefärbtes Fasermaterial. Durch den besonderen  
Herstellungsprozess dringt die Farbe vollständig in die Faser ein. Das Gewebe weist eine überlegene Farbechtheit auf, d. h., es 
ist beständig gegenüber Verblassen. Darüber hinaus ist die Farbe sehr gleichmäßig, außerdem ist das Material UV-beständig 
und wasserabweisend sowie widerstandsfähig gegenüber Pilzbefall. Das Gewebe ist gut durchlüftet und auf diese Weise  
weniger anfällig für Kondensbildung und Feuchtigkeit. 

Bei Flecken den Stoff durch Vorwaschen in warmem Wasser mit einem starken flüssigen Waschmittel (z. B. Tide, Persil, Vanish) 
vorbehandeln. Anschließend kann das Gewebe bei 30 °C gewaschen werden. Nach der Wäsche den Stoff am besten an der 
Luft trocknen lassen. Es ist sehr wichtig, den Stoff auf etwaige Flecke zu kontrollieren und diese vor dem Waschen zu  
behandeln, denn Wärme kann Flecken fixieren, sodass sie schwieriger zu entfernen sind. Hohe Temperaturen in der  
Waschmaschine oder im Wäschetrockner können zum Verschmelzen, Schrumpfen oder zur Verformung der Fasern führen.  
Zu heißes Wasser kann im Schleudergang bleibende Falten verursachen.
DER STOFF DARF NICHT CHEMISCH GEREINIGT WERDEN!

Außerhalb der Saison empfehlen wir eine Schutzabdeckung.

Varianten

Taupe 
(Y507)

Light grey 
(Y506)

Anthracite
(Y505)

Dusty white 
(Y504)


